
Mateusz Dyblka
Praewodnsczęcy Kluby Radnych
„Stęd Jesteśmy",?3

Kiuc:zb©?K, 26.03.2025 •{.

Aada Miejska w Kiucz&orkiź
Wpł. dn. H 01 ^
Nr-.--•-—l^^iŴ
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INTERPELACJA

do'i:yes:y: Budowy c?i'ogj dojazdowej wewnętrznej od Przedszkola n? 2 z Oc?cizja-i;am.i Jnt.Egracyjnyms im. Czestewa
JanczarskJego w Kluczborku do ulicy Polnej oraz do Pi'zedszkola Publicznego nr 8 im. Kubusia Puchatka w
Ktuczborku. Projekt buciowalny pod nazwę „Budowa drogi wraz z miejscarni postojowymi j mfrastrutóurę
?echnicz"ę" Ponadto p^zewjdi.ije sję wyte?"en'e irn'ejse pc>sli'o|c*wyŁh w js&śe» S& ss?,, oświe^enaa, kansfescj"
d®s2czQ'uv<ej o'fsz ps'zebudowe koiidujęcych sieci teie-technicznyeh j energetycznych.

Dzic'tej^c na pods'iawls ari. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca '1990 r. o -samoi'Zcjdzse gminnym ! na podstawie apelu
rifiies.z!<ar)Cóyt/ Ossowsksego - Morvvada (37-3 mieszkańców podplsato apel):

Ajp®ł Nł®s2lkane®w ©ssewslteii.ego ~ Nai-WMte.

My, 'mseszka-ńcy osiedla Ossowskiego - Norwida zwracamy się 2 p?ośbę o skuteczne podjęcie dziaiań w celu
budowy nowej drogi, która pomęczy dwa przedszkola: Publiczne Przedszkole nr 8 Im. Kubusia Puchatka i
Publiczne Przedszkole nr 2 2 Oddzia^aimj Integracyjnym) im. Czes'ia'v/a Janczarskiego, znajdujęce się na naszym
osiedlu.

Obecna inirasimKtwa RomunikacYJna nie odpowiada rosnęcym potrzebom naszej spoteczności. W
szczegóiności clzieci, rodzice o'fs'.z 'pracownicy przeciszkolj eodzjennie muszę poruszać się po węskjeh, często
zattoczonyeh drogach wjazdowych/wyjszctowych, co stwarza poważne zagrożenie dla bezpieczeństwa
wszystkich uczes-mlków ruchu drogowego oraz mieszkańców.

Budo't»® nowej dr&g?, tóóra p&^czy t'& elwa kksczowe punk-iy, nie 'tylko, zapewni poprawę komfonu codziennych
poc?róży, ale także znaczęco poprawi bezpieezens'iwo dzieci oraz rod2iców korzystajęcych z us-żug przedszkoli.
Dodatkowo, inwestycja te będzie mjata pozytywny wp-fyw na c&żę sp&teczność, ponieważ poprawi ptynność
-uchu na osiedlu, szczególnie w godzinach porannych i popoŁidniowych, gdy obecne drogi sę obciężone przez
samochody mieszkańców wyjeżdżajęcych do pracy. Dzięki 'tej Inwestycji uda się roztedować korki, co znaczęco
poprawi jatość życia mieszkańców, zmniejszając czas spędzany w  oćze j ograraezajęc stres zwlęzany
z codziennyms użyikowanierff mocno obcigżonych dróg dojazdowych.

Apelujemy do wtedz miasta oraz odpowiednich s-iużb, aby jak najszybciej wykorzystaj istnjejęcę dokumentację
projetóowę budowy nowej drogi w celu pozyskania dotacji, i-ealizacji ww. przedsięwzięcia. Jest •tD inwestycja,
która ma kluczowe znacserije dla .bezplec2S"stwa, -komfortu o.yazjaRo.śc! życia nas wszystkich.

Z wyrazami szacunku,

Mieszkańcy osiedla Ossowskiego - Norwida.
Prezes Spóteizielni Mieszkaniowej „Metalowiec" Jerzy WoźniewskJ
Radny Rady Miejskiej w Kluczborku Mateusz Dybka

proszę o ucizjelense odpowiedz! na poniższe pytenia:
'?. Jakie Burmistrz Miasta Kluczborka ma plany odnośnie iM/korzystania istniejęcej już dokumentacji oraz

pozwolenia na budowę drogi osiedlowej Norwida - Ossowskiego?
2. Inwestycja ma zatwierdzony projekt budowlany oraz pozwolenie na budowę (decyzja nr 1/158/2022} z dnia

18.01.2023 r. W styczniu 2026 roku (za 10 m-cy) na podstawie art. 37 ust. 1 Prawa Budowlanego powyższa



deey2?a właśnie, jakie ?uchy pisnujs wyKonac Bui'-iTiistrz Mjasia Kiuezboyto w eesu pr2eŁKyżenla ważności
ww. decyzji l pozwotenia buctowlanego.

3. W jakich konkursach na dotacje dla dróg osseciiowych brate udział Grnina Kluczbork w okresis od 18.01.2023
do dnia dzisiejszego.

4. Dlaczego od momentu przejęcia od Wspólnot iTsieszkaniowych oraz Spółdzielni Mieszkaniowej METALOWIEC
ffissiek y^n&żljWisyęcych buzi-m^ę Ł}?ogi ceaedlowsj Nor^łCls - Ossowsklego 'ń; yokii 2015 nie zss-i&i
zreatl2oy%ny żaden etap ww. irswestycjl? (ociby^ się stąp s'iworasnia dokL!ffl8Mac|l projsicłowej)

5. Wiedząc, ze powyższa inwestycja jest 'imcl^a do realizacji wjsdnym rolku budżetowym czy rozpatrywane jss'i
rozwjęzanis e'tapows?

Ponacfto 2gżas2am wr?łosek site Bueiże^i.i gminy na rok 202S o sabezpteezenre kwoty iniez&ędnej na yealizacje
pierwszego etapu inwestyqi „Suctowy drogi osiedlowej Norwida - Ossowsklego"

n jem,IfSb'^t^mem,

'ia'ykj^sz Dybka
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Kluczbork, 26.03.2025 r.
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dnia

2 6, 03. 2025
±:.:»?.N-^

Pan Jarosław Kieiar
Burmistrz Kluczborka

Nr rej. ..

[p^dp^_^^^..^
Szanowny Panie Burmistrzuj

w zażęczeniu przekazuję Apel Mieszkańców Ossov^skiego - Norwida w sprawie budowy drogi
dojazdowej wewnętrznej od Publicznego Przedszkola nr 2 2 OJ im. Czesława Jlanczarskiego do
udcy Polnej oraz do Publicznego Przedszkola nr 8 im. Kubusia Puchatka.

373 mieszkańców w cięgu zaledwie 5 dni podpjsato się pod apelem powstania drogi osiedlowej
Ossowskiego - Norwida na podstawie Istniejęcej dokumentacji projektowej oraz pozwolenia na
budowę. Merytoryczna i wyważona inicjatywa mieszkańców świadczy o dużej potrzebie
rozwięzania problemu komunikacyjnego, który trwa od lat i narasta.

Wyżej yn/.m)e"'o"ę sprawę poddaję gtębszej anaUzle w interpelscji radnego, które będę składał w
dniu 26. marca na sesji Rady Miejskiej w Kluczborku.

Do niniejszego apelu do-lęczam oryginalne podpisy mieszkańców wraz z protokotem przekazania
apelu, który otrzymałem od Prezesa Zarządu Spótózlelni Mieszkaniowej Jerzego Woźniewskiego
wdniu21.03.br.

Z poważaniem,



Kluczbork dnia 21.03.2025
Prezes Spółdzielni Mieszkaniowa „Metalowiec"
w Kluczborku
Jerzy Tadeusz Woźniewski
ul. Ossowskiego 29
46-203 Kluczbork

Radny Miasta Kluczbork
Mateusz Dybka

Protokół przekazania List poparcia pod
"Apelem Mieszkańców Ossowskiego-Norwida."

Dotyczy :Przekaz,ania podpisów poparcia pod innicjatywg "Apelem Mieszkańców
Ossowskieso - Norwida w sprawie budowy drogi dojazdowej wewnętrznej od Przedszkola nr 2 j
Oddziałami Intesracyjnvmi im. Czesława Janczarskieso w Kluczborku . do ulicy Polnej oraz do
Przedszkola Publicr.neso nr 8 Ossowskieso 3 i, wraz 7. 66 miejscami postojowymi .oświetleniem,
kanalizacją deszczowy, oraz przebudową sieci teletechnicznej, enersetycznei."

Podpisy poparcia Mieszkańców Kluczborka w sprawie w/w budowy drogi do przedszkola nr 2 w
Kluczborku były zbierane w dniach od 14.03.2025 (piątek) do 19.03.2025 (środa) do godziny
13:00.
Podpisy były zbierane w rejonie ulic Ossowskiego oraz Norwida ,na terenach Spółdzielni
Mieszkaniowej "Metalowiec" oraz innych Współnot Mieszkaniowych oraz Spółdzielni z tego
rejonu Naszego Osiedla oraz osób dojeżdżających do Przedszkola nr 2 z Oddziałami
Integracyjnymi im .Czesława Janczarskiego .

Innicjatywę budowy drogi poparło w/g zebranych podpisów 373 osoby które podpisały się pod
apelem "Apelem Mieszkańców Ossowskiego - Norwida w sprawie budowy drogi od Przedszkola
nr 2 w kierunku -do ul Ligania ."
373 podpisy mieszkańców Kluczborka były zebrane na 41 listach protokółach opisanych i
podpisanych.
Pod każdym protokołem po zliczeniu głosów podpisał się komisyjnie :

Komisja zliczyła głosy na wszystkich protokułach .Liczba ogólna wszystkich podpisdów ważnych
373 , l podpis omyłkowy w protokole nr 30 pozycja L.P. nr 8 z dnia 18.03.2025.
Wszystkie protokoły zostały skopiowane do dokumentacji wewnętrznej Spółdzielni Mieszkaniowej
"Metalowiec" w Kluczborku .
Zastrzega się nie ingerowanie w treść pisaną na protokółach/listach "Apelu Mieszkańców
Ossowskiego -Norwida" na wszystkich 41 Listach/protokołach oraz nie ingerowanie w orginalną
treść samych podpisów.
41 protokółów/List stanowi integralną całość.

PRZEKAZAŁ

SPÓŁDZIELNIA MIESZKANIOWA
"METALQWiEC'y

PREZES Z^gZ4?0 9PÓłJ^I^NI

ferzyWozniewski

PRZYJĄŁ
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Apel Mieszkańców Ossowskiego - Norwda.

My, mieszkańcy osiedla Ossowskiego - Norwida zwracamy się z prośbę o skuteczne podjęcie
działań w celu budowy nowej drogi, która połączy dwa przedszkola: Publiczne Przedszkole nr 8 im.
Kubusia Puchatka i Publiczne Przedszkole nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi im. Czesława
Janczarskiego, znajdujące się na naszym osiedlu.

Obecna infrastruktura komunikacyjna nie odpowiada rosnęcym potrzebom naszej społeczności.
W szczególności dzieci, rodzice oraz pracownicy przedszkoli codziennie muszą poruszać się po
węskich, często zatłoczonych drogach wjazdowych/wyjazdowych, co stwarza poważne
zagrożenie dla bezpieczeństwa wszystkich uczestników ruchu drogowego oraz mieszkańców.

Budowa nowej drogi, która połączy te dwa kluczowe punkty, nie tylko zapewni poprawę komfortu
codziennych podróży, ale także znacząco poprawi bezpieczeństwo dzieci oraz rodziców
korzystających z usług przedszkoli. Dodatkowo, inwestycja ta będzie miała pozytywny wpływ na
całe społeczność, ponieważ poprawi płynność ruchu na osiedlu, szczególnie w godzinach
porannych i popołudniowych, gdy obecne drogi są obciężone przez samochody mieszkańców
wyjeżdżajęcych do pracy. Dzięki tej inwestycji uda się rozładować korki, co znaczęco poprawi
jakość życia mieszkańców, zmniejszając czas spędzany w drodze i ograniczając stres związany
z codziennymi użytkowaniem mocno obciężonych dróg dojazdowych.

Apelujemy do władz miasta oraz odpowiednich służb, aby jak najszybciej wykorzystały istniejąca
dokumentację projektowe budowy nowej drogi w celu pozyskania dotacji, realizacji ww.
przedsięwzięcia. Jest to inwestycja, która ma kluczowe znaczenie dla bezpieczeństwa, komfortu
oraz jakości życia nas wszystkich.

Z wyrazami szacunku,
Mieszkańcy osiedla Ossowskiego - Norwida.
Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec" Jerzy Woźniewski
Radny Rady Miejskiej w Kluczborku Mateusz Dybka
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